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Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 5. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 11.04.2023 

 

 

prostredníctvom videokonferencie v súlade s §30f ods. 2 zákona č. 73/2020 

Z. z., ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti MV SR v 

súvislosti s ochorením COVID-19. 

 

Začiatok rokovania: 12:05 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení:  

 

Otvorenie zasadnutia: 

5. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo online 

prostredníctvom videokonferencie. 

Starosta skonštatoval, že pri nadpolovičnej väčšine (24 prítomných z počtu 35) je Miestne 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 

pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

Schválenie programu: 

Rokovanie o tomto bode otvoril starosta. Hlasovanie o programe tak, ako bol predložený: 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – program rokovania bol 

schválený. 

(Poslanec Vetrák a Vydra mali technické problémy, hlasovali by za). 

 

 

Návrhová komisia: 

p. Viera Némethová, 

p. Juraj Valocsay, 

p. Zdenko Pek. 

 

Hlasovanie: prítomných 30, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

(Poslanec Vetrák mal technické problémy, hlasoval by za). 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

p. Jozef Vydra, 

p. Richard Vilkus. 

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

(Poslanec Vetrák mal technické problémy, hlasoval by za).  
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K bodu č. 1 

Návrh na prenájom Športovej haly Prokofievova nachádzajúcej sa na ulici Prokofievova 

č. 2, Bratislava, súpisné číslo 998, a podnájom pozemku registra „C“ KN v Bratislave, k.ú. 

Petržalka, parc. č. 3425 – na ktorej je Športová hala postavená, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Úvodné slovo predstavil pán Baumann, poverený vedením ref. správy miestneho majetku.  Ide 

o nájom objektu telocvične, nachádzajúceho sa na ulici Prokofievova č. 2, na dobu určitú do 

31.12.2030, za cenu  1€ za celú dobu nájmu. 

Pán Baumann ďalej uviedol, že telocvičňa je v správe mestskej časti viac ako 30 rokov, bola 

nám však zverená bez pozemku pod ňou. Samotný návrh znenia uznesenia je rozdelený na dve 

časti: A a B, je to formálno-právna stránka veci, v skutočnosti pôjde o jednu zmluvu, ale budú 

tam dva režimy (nájom a podnájomný vzťah) riešené v rámci jedného právneho úkonu a teda 

jednou zmluvou. 

 

Pán starosta dodal, že budova je dlhodobo zverená MČ, čiže tú prenajímame, avšak pozemok 

nám bol prenajatý a ten sa smie iba podnajať, nakoľko stavba a pozemok sú v inom režime – 

sú to formálne zmeny pre schválenie žiadosti. 

 

Vicestarostka Jančoková dodala, že predkladá návrh uznesenia, ktorý prijme autoremedúrou, 

a to bod b) 

pričom v prípade neschválenia žiadosti o finančné prostriedky na rekonštrukciu a 

modernizáciu športovej haly na ul. Prokofievova pre Športové zariadenia 

Petržalky, s. r. o., dôjde k ukončeniu nájomného resp. podnájomného vzťahu 

výpoveďou zo strany mestskej časti Bratislava – Petržalka.     
 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

(Poslanec Vetrák mal technické problémy, hlasoval by za).  

 

 

K bodu č. 2 

Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu 

„Obnova Športová hala Prokofievova 2“ v rámci výzvy Fondu na podporu športu na 

výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 2022/002 

Materiál poslancom uviedol pán starosta. Predmetom predkladaného projektu je obnova 

Športovej haly Prokofievova 2, a to oprava strechy, výmena okien, výmena palubovky, 

stavebná obnova priestorov, výmena svietidiel, elektro rozvodov a pod. Po bližšom zisťovaní 

technického stavu haly bolo zistené, že samotná budova, teda jej interiér je výraznejšie 

opotrebovaný, ako sa pôvodne odhadovalo. Z toho dôvodu prichádza k navýšeniu rozpočtu, 

kde sa pridali stavebná obnova priestorov, výmena svietidiel a obnova VZT.   

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Sarlós uviedol, že tento materiál podporí, ale do budúcna chce, aby sa materiály 

neposielali poslancom na poslednú chvíľu, resp. pár minút pred začatím zastupiteľstva. 

Nabudúce už za takéto materiály hlasovať nebude, kým nebude mať aspoň jeden deň na 

preštudovanie materiálu. 
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Starosta potvrdil, že upravený materiál bohužiaľ odišiel pár minút pred zasadnutím a bolo to 

robené na poslednú chvíľu. 

 

Poslanec Klimovský podotkol, že tento materiál síce komisiami neprešiel, ale chcú podporiť 

rozumné investície. Podľa neho bude mať podporu variant c) a zaň budú hlasovať. 

 

Starosta priznal, že tiež podporuje variant c), kde je síce vyššia spoluúčasť, ale je pri ňom 

ďaleko väčšia šanca získať financie z projektu. 

 

Vicestarostka Jančoková dodala, že v ich klube diskutovali o alternatíve c) a navrhuje preto 

najskôr dať hlasovať o tomto variante a neskôr o celkovom materiáli. 

 

c) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie; 

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie predkladaného 

projektu vo výške: 

 s alternatívou 3: 325 000,- Eur (40 % z celkového rozpočtu projektu). 

 

Hlasovanie o bode c) s alternatívou 3: prítomných 31, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 

– návrh bol schválený. 

(Poslanec Vetrák mal technické problémy, hlasoval by za). 

 

Hlasovanie o materiáli ako o celku: prítomných 32, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – 

návrh bol schválený.  

 

 

K bodu č. 3 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka na podanie projektu 

„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne – ZŠ Pankúchova 4, Bratislava“ Výzvy na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 vyhlásenej Fondom 

na podporu športu 

Materiál v krátkosti predstavil pán starosta. Tento materiál bol schválený už na predošlom 

zastupiteľstve, avšak kolegovia pri výpočtoch, prepočtoch a overovaniach technických 

parametrov zistili, že pri energetickom audite dali návrh, ktorý nebol započítaný. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 33, za 33, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

(Poslankyňa Kratochvílová mala technické problémy, hlasovala by za). 

 

 

K bodu č. 4 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka projektu Hlavného 

mesta Slovenskej republiky Bratislavy: „Zníženie dopadov koronavírusovej pandémie  

a ochrana verejného zdravia – Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava a mestskej 

funkčnej oblasti Bratislava“ 

Materiál v krátkosti predstavila pani vicestarostka. Je to projekt, na ktorom MČ dlhodobo 

pracuje s hlavným mestom. Doteraz nie je jasné, ktoré náklady budú oprávnené a ktoré nebudú, 

preto je uznesenie formulované spoluúčasťou 10 %. V návrhoch rozpočtu sú dve alternatívy. 

Do výšky oprávnených výdavkov sa prichystali nové tovary, ktoré by slúžili mestskej časti na 
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pomoc v prípade obdobných zhoršených epidemiologických situácií, ako aj tovary, ktoré by 

slúžili v prospech verejného zdravia obyvateľov mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

Plánovanými položkami sú čistiace a dezinfekčné prostriedky, germicídne žiariče, defibrilátory 

pre neprofesionálov, sanitárne kontajnery a veľkokapacitné kontajnery. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 34, za 34, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

Keďže sa k vystúpeniu verejnosti neprihlásil žiadny občan, starosta ukončil zasadnutie 

zastupiteľstva a poďakoval za rýchly priebeh. 

 

Koniec rokovania: 12:38 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

_________________________________ 

Ing. Ján Hrčka 

starosta 

 

 

 

 

 

___________________________________ 

Ing. Matúš Súlovec 

zástupca prednostu 

 

 

 

 

 

_____________________________                                   _____________________________ 

              Ing. Jozef Vydra                                                               Ing. Richard Vilkus 

 

 

 

 

 

Pripravila:                     ___________________________________ 

                                                   Mgr. Dominika Lieskovcová 


